
Oppsummering Kretsmøter 2021

RU-Vest



Vedtektsendringar

• To møte for Vest og Agro 11. februar 2021 på Teams

• Eitt dag og eitt kveldsmøte

• Advokat Aksel Hillestad og Willy Finnbakk var med

• Ingen forslag til endringar

• Berre avklarande spørsmål og innspel på saker om pensjonister og 
utbetaling av medlemskapital.
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Generell informasjon
• 8 møter i 32 kretser fra 22.02. til 03.03. 2020.  Alle kveldstid.

• Det møtte 448 medlemar – av desse var 65 kvinner, i underkant av 
10% av medlemane mot 20,2% i fjor.

• Frå styret møtte Ole Reino Tala og Hans Amund Braastad i to møter 
kvar, mens styreleiar Trine H. Våg, Bente Roer, Olav Håkon Ulfsnes 
og Merete Sund møtte i eitt møte kvar.

• Frå Konsernleiinga møtte desse: Hans Thorn Wittussen i to møter 
og Anne Marit Panengstuen i fire.

• Elles møtte Britt Randi Stokkevåg og Einar Risnes i eit møte kvar, 
og Karin Røhne var med i nokre av møta.
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Saker som gjekk igjen under årsmelding og rekneskap

• Samfunnsansvaret viktig – men i områder uten anlegg kjenner vi smerten på avstand. Viktig å ha 
fokus på likskap for produsenter i heile tilførselsområda.

• Viktig med god naudslakt-teneste i alle område.

• Er prisen på det ein leverer på EMV dårlegare enn Gilde? Merkevarer mot EMV, utkonkurrerar vi 
oss sjølve?

• Høg prosent-sats på avskrivingar

• Eigenkapitalprosenten – mål her? Kva er rett nivå?

• Skryt for gode resultat i eit utfordrande år!

• Er Nortura nøgd med resultat i Norfersk?
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Drifts og marknadsorientering

• Spørsmål rundt dei nye transportselskapa
• Status på livdyrportalen?
• Kvalitetsforskjell mellom Gilde og EMV?
• Har ein kontroll på byggeprosjekta rundt om? Treng ingen sprekk her.
• Mange flotte produkt – godt jobba!
• Kva med netthandel for merkevarene våre?
• Korleis kan vi verte gode på kommunikasjon slik at vi kan unngå fleire saker 

som Otta?
• Reko-ringer bør verte betre på å syne til kor viktig Nortura er for desse.
• Overproduksjon på egg – og etableringsvilje – kva skjer med differensiert 

omsetningsavgift her?
• Er det sau/lam i dei nye produkta?
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Nortura på offensiven

• Korona og beredskap – noko framstøt mot myndigheiter for å 
behalde industristrukturen – også opp mot konkurrentar?

• Er salskanalane for nye produkt i orden?

• Turmat er godt eigna som postordre-produkt.

• Er det tiltak på gang for å få bonden til å forstå kor viktig samvirke 
er?

• Er ein på kant med samvirketanken med puljetillegga?

• Men det er rett tid no å snakke om samvirke!
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Åpen post

• Flott med å få tilsendt blad for jul – dette var veldig bra!
• Møre – treng rådgivar i 100% stilling
• Vil salet gå ned når ein ikkje lenger har stengde grenser?
• No treng Nortura tilførsler – er nede på lågt nivå for prissetting og regulering.
• Tek vegetarmat meir av marknaden?
• Burde det vore endring i pris på retur i høgsesongen?
• Er det mogleg at planleggjar kan sjå alle innmeldingane på ein leverandør?
• Naud-slakt i Nordhordland – her må endring til betre handsaming på plass snarast!!  
• Hordaland MÅ ha ein rådgivar lokalt plassert, ikkje berre i Sandeid.
• Korleis går det med dei eldhusrøykte produkta etter nedlegging av Eldhus?
• For bratt prisløype på lam.
• Hovudkontoret på Løren – skal dette avviklast?
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Open post

• Etterlyser side for tilgjengelege livdyr

• Må ha ein betre måte å avvikle vala på digitalt.

• Send rådgivarane ut på bygda!

• Biogass-drevne dyrebilar må verte satsingsområde

• Må ha god naudslakt-ordning om ein legg ned Sandeid

• Må ikkje sentralisere anlegga for ein kvar pris.

• Mykje skryt for resultat og arbeidet som har vore gjort i selskapet i eit vanskeleg år.
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Og så tek Arbeidsutvalet saker vidare for oppfølging 
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